
Gullholmens Samfällighetsförening  716408-4654 

Protokoll 2023-07-01 

Sammanträde  Ordinarie föreningsstämma 

Dag och plats  Lördag 1 juli 2023 kl. 15.00 i Gullholmens Skola 

Närvarande Företrädare för 36 fastigheter, samt styrelsemedlemmar. Tre företrädare för 

Käringöns Samfällighet. Se bifogad deltagarlista. 

Göran Bengtsson redogjorde kort för Samfällighetens verksamhet under året, och de viktigaste ärendena. 

§1 Stämmans öppnande Ordförande i Gullholmens Samfällighetsförening hälsade alla 

välkomna och förklarade ordinarie föreningsstämma öppnad.  

§2 Val av ordförande Beslutades att till ordförande för stämman välja Hans Pettersson. 

§3 Val av sekreterare Beslutades att till sekreterare för stämman välja Catarina Florén. 

§4 Val av justeringspersoner Beslutades välja Stefan Lundh och Pia Törner att justera 

stämmoprotokollet samt att vid behov agera rösträknare. 

§5 Fastställande av dagordning Beslutades godkänna den utsända och anslagna dagordningen 

med någon justering. 

§6 Fastställande av röstlängd Bordlades, aktualiseras vid behov 

§7 Utlysning av stämman Beslutades godkänna att stämman är behörigen utlyst. 

§8 Årsredovisning Verksamhetsberättelsen lades fram och kommenterades något.  

§9 Revisorernas berättelse Revisorernas berättelse upplästes och lades till handlingarna. 

§10 Beslut  Beslutades att godkänna förvaltningsberättelsen. 

  Beslutades att fastställa resultat- och balansräkningar. 

  Beslutades att disponera resultatet enligt förslaget i 

förvaltningsberättelsen. 

§11 Ansvarsfrihet  Beslutades bevilja styrelsen ansvarsfrihet under tiden 1 maj 2022 

- 30 april 2023. 

§12 Verksamhetsplan  

Beslutades godkänna styrelsens förslag till verksamhetsplan för det kommande året. Däri 

ingår avsättning till fonden för kommande brounderhåll.  

Diskuterades renovering av Piren, som ägs av kommunen, samt hur långt vägen mot Myren 

anses sträcka sig. Beslöts att det sista ska tas upp i styrelsen så vi får klarhet. 

Göran Bengtsson redogjorde för kalkyl för laddstolpar och solceller på Tuvesvik, det 

förstnämnda till en kostnad av 1,6 miljoner kr och det sistnämnda 1,9 miljoner kr. Styrelsen 

arbetar vidare med frågan under verksamhetsåret. 

Styrelsen ska också under året tillse att uppkomna skador på Gatan och ev andra vägar på 



Gullholmsön åtgärdas. En del av arbetet ligger på Kungsvikens Bygg för återställande efter 

tidigare arbeten. 

§13 Budget och debiteringsplan  

Stämman beslutade att godkänna styrelsens förslag till budget och debiteringsplan för 

2023/2024.  

§14 Motioner  

Motion rörande önskemål om sänkning av hastigheten från 30 till 20 km/h från Vassbron och 

söderut. Detta pga den smala vägen och begränsade sikten på sträckan. 

Styrelsens svar: styrelsen föreslår att hastigheten 20 km/h gäller från Höpallen norrut till och 

med hela samhället, och att 30 km/h gäller från Höpallen och söderut. 

Med detta ansågs motionen besvarad. 

Det beslutades också att trafikfrågan ska diskuteras ytterligare i styrelsen under 

verksamhetsåret. 

§15 Ersättning till styrelsen och revisorerna Inget förslag på ersättning fanns. Dock kan vissa 

specifika uppdrag ersättas ekonomiskt. 

§16 Val ledamöter  Beslutades, enligt valberedningens förslag, att till ordinarie 

ledamöter på en tid av ett år välja Göran Bengtsson, Catarina Florén, Karin Jelkeby, Anders 

Larsson och Gillis Wendt, samtliga omval.  

§17 Val ordförande Beslutades välja Göran Bengtsson till styrelseordförande på ett 

år.   

§18 Val suppleanter Beslutades, enligt valberedningens förslag, att till 

styrelsesuppleanter på ett år välja Roland Kristiansson, Tommy Svensson och Anders 

Willeborn, samtliga omval.  

Beslutades om nyval av Cecilia Hesslén och Conny Johansson, båda på en period av ett år. 

§19 Val revisorer  Beslutades, enligt valberedningens förslag, att som revisorer 

välja Claes Deshayes och Titti Eriksson, samt att till revisorssuppleanter välja Rolf Ahl och Jan 

Gullvinger, samtliga omval på ett år. 

§20 Val valberedning Beslutades välja Mats Axell (sammankallande), Ingemar Berglind 

och Annette Sjöqvist till valberedning, samtliga omval på ett år.  

§21 Övriga frågor  

Övriga informations/diskussionspunkter:  

• Hans Wedel framförde den stora olycksrisken med fyrhjulingar i Österbergslid. Fordonen kan köra 
både snabbt och nära de gående.  
Diskuterades det mindre lämpliga i att barn cyklar eller åker sparkcykel i Österbergslid och att stora 
fordon körs ända till Torget, kanske bara för att föraren ska handla något litet. Beslöts att styrelsen 
återigen ser över trafikfrågan och att vi aktualiserar trafikrekommendationerna som skapades för 
ett par år sedan. 
Påpekades i sammanhanget att det är viktigt att vi alla på ön säger till om någon kör för fort eller på 
annat sätt uppträder olämpligt; visar civilkurage!  



• Diskuterades hotellbygget på Tuvesvik och vindkraftverk, båda punkterna utanför vårt uppdrag. 

• Diskuterades trailers/bilar som parkerar på gruset på parkeringsplatsen Tuvesvik samt möjligheten 

till fler parkeringar inom området. Styrelsen har för avsikt att skylta om att parkering endast får ske 

inom markerade områden. Styrelsen arbetar på att få fram fler parkeringar men detta kräver 

överenskommelse med Käringön och ny detaljplan. 

• Diskuterades att daggäster inte har tillgång till toaletterna i hamnen, de enda offentliga toaletter 

som finns på ön. Likaså att det skulle behövas fler papperskorgar. Det vi kan göra är att fortsätta 

framföra våra önskemål till kommunen. 

Frågan väcktes om inte de fastigheter som kommunen äger på Gullholmen har sophämtning. 

• Framfördes förslaget att från fastighetsverket begära ersättning för skötseln av Gullholmsön. 

 

 

  

  

§22 Stämmoprotokollet Meddelades att stämmoprotokollet kommer hållas tillgängligt på 

Samfällighetens anslagstavla vid Folkskolan, informationsportalen www.gullholmen.se samt 

hemsidan www.gullholmensamfallighet.se. 

§23 Dieter Nagel avtackades för sina år som suppleant i styrelsen. 

Tack till Hans Pettersson, som lett stämman.  

Stämman framförde också sitt tack till styrelsen. 

§24 Avslut stämman Ordförande Hans Pettersson tackade de närvarande och 

avslutade stämman. 

 

 

 Vid protokollet 

 

Hans Pettersson  Catarina Florén 

Ordförande   Sekreterare 

 

Justeras 

 

Pia Törner   Stefan Lundh 

Justeringsperson  Justeringsperson 
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